
TRIBUNA MLADIH
ZDRUZENJE MLADIH

Občinski komite Zveze mla-
dine občine Siška in opera-
tivna enota tabornikov obči-
ne Siška odred Rožnik ter ne-
kateri člani sekretariata in
nadzornega odbora občinske
taborniškc zveze so se pred
ncdavnim zbrali na zanimiv
pogovor.

Dogovorili so se, da bodo
po prvomajskih praznikih za-
čeli s skupno akcijo vseh mla-
dinsko vzgojnih organizacij.
da bi organizirali čimveč mla-
dih, ki še niso organizirano
vključeni v dclo fcrialcev in
tabornikov. oziroma kot ak-
tivni člani Zveze mladine v
delo aktivov na tercnu ali v
delovnih organizacijah.

Za načrtno delo pripravlja-
jo podroben program za to
skupno akcijo. ki naj bi pre-
kinila tradicionalne neumest-
ne spore med posameznimi
organizacijami. v katerih se
združujcjo mladi. Po posa-
meznih krajevnih skupnostih
bodo izdelali analizo. koliko
je mladine. ki bi se vklju-
čila v neko dejavnost. bodisi
v forialno zvezo. športne ali
tehnične organizacije aktiva
ZMS ali taborniško organiza-
cijo. Pripravljalni oziroma
koordinacijski odbor, ki ga
sestavljajo vodilni funkcio-
narji organizacij Zveze mla-
dine. Zveze tabornikov in Po-
čitniškc zveze se bo na osnovi
analiz na terenu in tudi v go-
spodarskih organizacijah lotil
konkretnih akcij na terenu.
Zanimivo pri tej originalni
akciji je dejstvo. da bo to
prva skupna akcija, pri kateri
nc nameravajo obravnavati
problematike s stališča posa-
meznih organizacij. ampak
mladinski problem v celoti.

Razmišljamo tudi o posebni
komisiji ali svetu pri občin-
ski skupščini. ki bi obravna-
vala le probleme mladinskih
organizacij in jim za kvali-
tetno delo tudi zagotovila po-
trebno materialno osnovo.

MLADI VOLIVCI V
SPODNJI ŠIŠKI

Taborniki partizanskega od-
reda Rožnik so povabili v pc-
tek pred volitvami na razgo-
vor mladinke in mladince. ki
so letos prvič volili.

Pripravili so skromno zaku-
sko. ki sta jo financirali kra-
jevna skupnost in SZDL Mi-
lan Majcen. Sestanka se jc
udeležilo skoraj 40 rriladin-
cev in mladink. Odborniški
kandidati so se predstavili v
razpravi, v kateri so nakazali
svoje mnenje, kako si zamiš-
ljajo svojo vlogo kot odbor-
niki seveda v primeru. čc bi
bili izvoljeni.

V pestri razpravi o volitvah
in delu mladine so prisotni
predvsem ugotovili. da potre-
bujejo mladinske organizaci-
je več pomoči starejših in iz-
kušenih funkcionarjev, ki bi
jim pomagali pri delu. V tem
smislu se je povezava med
mladimi in starejšimi odlično
obnesla na terenu Milana

Majcna, kjer skoraj ni čutiti
razlik v starosti med aktivni-
mi funkcionarji. Mladi so iz-
javili, da so pripravljeni de-
lati kjerkoli. samo da bo delo
organizirano. zanimivo in
predvsem disciplinirano. Pri-
pravljeni so žrtvovati prosti
čas in prispevati svoj idcali-
zem, potrebujcjo pa vsaj za-
četno materialno pomoč.

Dom tabornikov je postal
takoj. ko je bil vsaj ma-
lo preurejen, centcr mla-
dinskega gibanja v Spodnji
Siški, saj je v njem skoraj
vsak dan sestanck. ples ali
razgovor mladih. Čc pa hoče-
jo taborniki vključiti več no-
vih članov. ki se zanimajo za
vstop v organizacijo, je tre-
ba tem članom zagoloviti ne-
ko delo. Za to potrebuje
uprava doma denarno pomoč.
ker je lastna sredstva in po-
moč tercnskih organizacij žc
davno izčrpala za popravila
v domu.

Po razgovoru so se mladi
zavrteli ob zvokih z gramo-
lonskih plošč in magnetofon-
skega traku ter si obljubili.
da so bodo šc srečali, in to
že naslednji teden.

TABORNIKI IN RELIGIJA

Pred dnevi so taborniki v
Spodnji Siški priredili raz-
govor o religiji. Povabili so
predstavnike vseh organizacij
in predvsem sekretarje OO
ZKJ. Starejši član organiza-
cije je podal daljši pregled
razvoja religije v svetu, v
socialističnih državah in v Ju-
goslaviji ter seznanil navzoče
o nekaterih spremembah po
25. juniju 1966 ter o pomenu
in dclovaniu cerkvenih orga-
nizacij doma in v svetu.

V razpravi so mladi raz-
pravljali predvsem o vzgoj-
nem pomenu cerkve v pretek-
losti in o današnji vlogi ter
načinu. kako cerkvene orga-
nizacije danes razlagajo svo-
jo vlogo. oziroma pomen ob-
stoja. Preccj dolga in burna
razprava je pokazala. da mla-
dino take teme zelo zanima-
jo. Zato bi bilo treba uvesti
redne razgovore o aktualnih
zadevah družbenega življenja.
saj je mladina vse prcmalo
izobražena na določenih pod-
ročjih. o katerih premalo izve
v šoli. doma ali iz dnevnega
časopisja, ki tudi ni vedno
vsem dostopno. V razpravi so
sodelovali tudi navzoči člani
OO ZKJ tercna Milan Maj-
cen.

SPREJEMI V ZMS

V mesccu maju bo spreje-
tih v Zvezo mladine Slovcnije
več kot šeststo novih članov
— pionirjev iz sedmih razre-
dov osnovnih šol. Pred spre-
jemom se bodo na predava-
njih seznanili z zgodovino
mladinskega gibanja, vlogo in
nalogami mladinske organi-
zacije. Sprejemi bodo pope-
streni s kulturnim progra-
mom.

ŠTAFETA MLADOSTI

4. maja smo v naši občini
sprejeli ..Triglavsko štafeto"',
eno od dveh republiških šta-
fct. ki sta se pridružili zvcz-
ni štafeti mladosti. Štafeta je
ponosla pozdrave Ljubljan-
čanov tovarišu Tilu. Stafctno
palico je nosiio vcč kot dvesto
učencev, dijakov. tabornikov
in pripadnikov JLA iz naše
občine.

V teku jo športno tekmova-
nje za pokal tedna mladosti.
V tem tradicionalnem tekmo-
vanju. ki ga v.sako leto raz-
pisuje ob praznovanju tedna
mladosti občinski komitG
ZMS Ljubljana-Siška. sodclu-
jejo ekipe iz večine aktivov
ZMS iz šol. podjetij in tere-
na in pripadniki JLA. Fi-
nalno tekmovanje in zaključ-
na slovesnost bosta na stadi-
onu Ljubljane v Šiški.

MLADI VOLIVCI

Občinski komite ZMS Ljub-
ljana Šiška je 14. aprila pri-
pravil razgovor o volitvah za
mladince. ki so letos prvič
volili. Pred polno dvorano je
mladinkam in mladincem go-
voril najprej tovariš Bruno
Lagler, ki jim je razložil vo-
livni mehanizem. nato pa to-
variš Mirko Damjan. ki je
govoril o delu in nalogah ob-
činske skupščine in podal
kratek ori s naše občine. Na
razgovoru je sodeloval tudi
poslanec Republiškega zbora
skupščine SRS tovariš Ivan
Brumen. ki je spregovoril o
svojih nalogah v Rcpubliški
skupščini. Razgovoru so po-
leg mladinccv prisostvovali
tudi nekateri predstavniki
krajevnih skupnosti.

ZGORNJA ŠIŠKA

Člani mladinskega kluba so
pripravili sprejem za mlade
volivce. Govoril jim jc tovaris
Miljutin Ajdič. predsednik
krajevne skupnosti. Srečanje
so uporabili tudi za konfe-
renco mladinskega kluba in
so izvolili predsednika in vo-
dje sekcij.

MLADINSKI CENTER

Center pripravlja za začctck
skupno z mestnim komitejem
ZMS zabavno prireditev na
predvečer Dneva mladosti.
nato pa bo vsako soboto or-
ganiziral plese v mali dvo-
rani. Plesi bodo skozi vse
poletje.

PRAZNOVANJE
PRVEGA MAJA

Praznovanje 1. maja v Med-
vodah je bilo zelo slabo or-
ganizirano. Nikjer ni bilo
mlajev kot prejšnja leta.
Prav tako ni bilo tistega maj^
skega vzdušja, ki je vladalo v
drugih krajih. Razen nedelj-
ske zabave v Zbiljah ni bilo
nobene druge prireditve.
Vprašujemo se, zakaj je bilo
tako slabo poskrbljeno za
proslavljanje praznika dela?


